

DE | DON ROSS gehört zu den prägenden Figuren des modernen Fingerstyle, kraftvoll im Anschlag und harmonisch immer einen Schritt weiter. Gemeinsam mit **JULIE MALIA** wird daraus ein Set aus Instrumentalstücken und Songs – virtuos & warm.

UK | DON ROSS is one of the defining figures of modern fingerstyle: powerful in attack, always a step ahead harmonically. Together with **JULIE MALIA**, it becomes a set of instrumentals and songs – virtuosic and warm. virtuosity with refined fingerstyle elements – tasteful and playful.

DE | ERIC STECKEL steht für druckvollen Blues-rock mit fettem Ton und Soli, die keine Aufwärmphase brauchen – laut & direkt.

UK | ERIC STECKEL stands for hard-hitting blues rock with a fat tone and solos that need no warm-up – loud and direct.

DE | MATTEO MANCUSO gehört zu jenen Gitarristen, bei denen genaues Hinschauen nicht automatisch bedeutet, anschließend alles verstanden zu haben. Fusion, Fingertechnik und ein Tempo, das schwerelos wirkt – einzigartig & unfassbar.

UK | MATTEO MANCUSO is one of those guitarists where watching closely doesn't mean you'll understand any of it afterwards. Fusion, fingerstyle technique, and a speed that looks effortless – unique and jaw-dropping.

DE | GUITAR SUMMIT ALLSTAR JAM – Zum Finale wird die Bühne zur Allstar Jam: **JARED JAMES NICHOLS** hostet, **MARCO MENDOZA** spielt Bass, **FELIX LEHRMANN** sitzt an den Drums, **RONNIE ROMERO** übernimmt den Gesang. Als Gäste kommen unter anderem Scott Henderson, Jack Gardiner, Marcus Deml und Martin Miller und viele mehr dazu. Musiker, die sonst nie gemeinsam auftreten, greifen Stücke, Riffs und Ideen auf und schauen, wohin der Abend führt – spontan & unwiederholbar.

UK | GUITAR SUMMIT ALLSTAR JAM – For the finale, the stage turns into the Allstar Jam: **JARED JAMES NICHOLS** hosts, **MARCO MENDOZA** on bass, **FELIX LEHRMANN** on drums, **RONNIE ROMERO** on vocals. Guests include Scott Henderson, Jack Gardiner, Marcus Deml, and Martin Miller. Musicians who never share a stage otherwise pick up tunes, riffs, and ideas and see where the night takes them – spontaneous and unrepeatable.



Don Ross & Julie Malia

17:15 • 18:00



Eric Steckel

18:30 • 19:15



Matteo Mancuso

19:45 • 20:30



ALL STAR JAM

feat.

Jared James Nichols
Marco Mendoza
Ronnie Romero

with Special Guests



21:00 • 23:00

Saturday Night | in Concert

GUITAR
SUMMIT

